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Protokół Nr XXXIII/13 

z Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

odbytej w dniu 30 stycznia 2013 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 

 

XXXIII Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 30 stycznia 2013 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 1300, a zakończono o godz. 1420.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski dokonał otwarcia XXXIII Sesji. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych, co wobec ustalonego składu 

stanowi quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

Nieobecny był radny Eugeniusz Chomik oraz Andrzej Pankowski. Wszystkie nieobecności były usprawiedliwione.   

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski wyznaczył 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Iławie – Edwarda Bojko do liczenia głosów podczas XXXIII Sesji Rady 

Miejskiej w Iławie.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu  
 
 

Lista obecności kierowników wydziałów, jednostek organizacyjnych  
stanowi załącznik nr 2 do protokołu  

 
 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu  

 

 Przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej porządek XXXIII Sesji Rady Miejskiej,  

w obecności 19 radnych został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie” w następującym brzmieniu:  

 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołów z XXIX,  nadzwyczajnej XXX, XXXI i nadzwyczajnej XXXII Sesji  

4. Informacja na temat funkcjonowania Iławskiego Centrum Kultury. Realizacja zadań w roku 2012. 

Kalendarz imprez na rok 2013.  

5. Informacja na temat realizowanych kontroli zewnętrznych i wewnętrznych w Urzędzie Miasta  

w 2012 roku 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu na funkcjonowanie biura  

w Brukseli 

b. zbycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Narutowicza 

c. zbycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Ziemowita 

d. zamiany nieruchomości przy ul. Boczno-Górnej 
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e. zlecenia  zbadania skargi na działania kierownika gminnej jednostki organizacyjnej 

f. zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania, trybu postępowania oraz rozliczania dotacji celowej 

na inwestycje związane z wymianą i likwidacją pokryć dachowych lub elewacji zawierających azbest  

z budynków położonych na terenie miasta Iławy 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

8. Interpelacje i zapytania radnych 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

10. Wnioski mieszkańców Iławy 

11. Komunikaty i oświadczenia 

12. Zamknięcie obrad XXXIII Sesji 

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski o godzinie 1300 otworzył XXXIII Sesję Rady 

Miejskiej w Iławie i przewodniczył jej obradom. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji uczestniczy 19 

radnych, co stanowi quorum dla podejmowania prawomocnych decyzji i wniosków. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku posiedzenia  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski po przyjęciu porządku w powyższym brzmieniu 

- przystąpił do jego realizacji. 

 

Niżej zaprezentowana karta opinii z poszczególnych posiedzeń komisji w miesiącu styczniu jest 

informacją dotyczącą zaopiniowania każdego materiału sesyjnego oraz projektu uchwały.  

 

Szczegółowa karta opinii głosowań poszczególnych materiałów oraz projektów uchwał  
z posiedzeń stałych komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 
Ad.3. Przyjęcie protokołów z XXIX,  nadzwyczajnej XXX, XXXI i nadzwyczajnej XXXII Sesji  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski przekazał informację, że w Biuletynie 

Informacji Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej następujące protokoły  

z Sesji Rady Miejskiej w Iławie: XXIX,  nadzwyczajnej XXX, XXXI i nadzwyczajnej XXXII Sesji. Do chwili 

rozpoczęcia dzisiejszych obrad, nikt nie złożył pisemnych uwag do powyższych protokołów,  

w związku z czym protokoły XXIX, XXX, XXXI, XXXII uznano za przyjęte.   

 

Ad.4. Informacja na temat funkcjonowania Iławskiego Centrum Kultury. Realizacja zadań w roku 2012. 

Kalendarz imprez na rok 2013.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski dodał, że kalendarz imprez na 2013 

rok nie zawierał jednej pozycji, w związku z czym Radny Lech Żendarski (podczas posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki) zwrócił się z prośbą o uzupełnienie informacji. Powiedział, że przedmiotowa 
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informacja była prezentowana na wszystkich posiedzeniach komisji, poprosił o zaprezentowanie opinii komisji. 

Przedstawiciele komisji przedstawili opinie z poszczególnych posiedzeń: 

INFORMACJE 
Komisja Problematyki 

Społecznej 
24.01.2013 

Komisja Oświaty Kultury 
Sportu  

i  Turystyki  
23.01.2013 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego Budżetu 

i Finansów 
28.01.2013 

INFORMACJA NA TEMAT 

FUNKCJONOWANIA IŁAWSKIEGO 

CENTRUM KULTURY. REALIZACJA 

ZADAŃ W ROKU 2012 . KALENDARZ 

IMPREZ NA ROK 2013. 

Pozytywne 
zaopiniowanie 

niniejszej informacji 

Pozytywne 
zaopiniowanie niniejszej 

informacji 

Pozytywne 
zaopiniowanie niniejszej 

informacji 

 

W sprawie niniejszej informacji nie podjęto dyskusji. 

 

Informacja na temat funkcjonowania Iławskiego Centrum Kultury. Realizacja zadań w roku 2012. Kalendarz 
imprez na rok 2013 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu  

 

Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego 

zaopiniowania informacji na temat funkcjonowania Iławskiego Centrum Kultury. Realizacja zadań w roku 

2012. Kalendarz imprez na rok 2013, w obecności 19 radnych została przyjęta pozytywnie „jednogłośnie”.   

 

Treść podejmowanych uchwał została prezentowana podczas obrad za pomocą prezentacji 

multimedialnej. 

 
Materiały informacyjne wyżej wymienionej prezentacji multimedialnej  

stanowią załącznik nr 6  do niniejszego protokołu  
 

Ad.5. Informacja na temat realizowanych kontroli zewnętrznych i wewnętrznych w Urzędzie Miasta w 2012 

roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że przedmiotowa 

informacja była prezentowana na wszystkich posiedzeniach komisji, przekazano wersję pisemną niniejszej 

informacji. Następnie poprosił o zaprezentowanie opinii komisji. Przedstawiciele komisji przedstawili opinie  

z poszczególnych posiedzeń: 

INFORMACJE 
Komisja Problematyki 

Społecznej 
24.01.2013 

Komisja Oświaty Kultury 
Sportu  

i  Turystyki  
23.01.2013 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego Budżetu 

i Finansów 
28.01.2013 

INFORMACJA NA TEMAT 

REALIZOWANYCH KONTROLI 

ZEWNĘTRZNYCH I WEWNĘTRZNYCH  
W URZĘDZIE MIASTA  

W 2012 ROKU 

Pozytywne 
zaopiniowanie 

niniejszej informacji 

Pozytywne 
zaopiniowanie niniejszej 

informacji 

Pozytywne 
zaopiniowanie niniejszej 

informacji 

 

Informacja na temat realizowanych kontroli zewnętrznych i wewnętrznych w Urzędzie Miasta w 2012 roku 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu  
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W sprawie niniejszej informacji głos zabrali: 

 

Radny Eugeniusz Dembek przekazał informację, że podczas komisji wyraził swoje obiekcje co do opinii 

pokontrolnych. Poinformował, że uzyskał informację od Pani Sekretarz, że są one dostępne. Dodał, że Komisja 

Rewizyjna powinna sprawdzić kontrole przeprowadzone w mieście, ponieważ to rzutuje na pracę  i wiarygodność 

tego urzędu.  

 

Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego 

zaopiniowania informacji na temat realizowanych kontroli zewnętrznych  

i wewnętrznych w Urzędzie Miasta w 2012 roku, w obecności 19 radnych została przyjęta pozytywnie 

„jednogłośnie”.   

 

Ad. 6.   Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko - Mazurskiemu na funkcjonowanie biura 

w Brukseli 

 

Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu.   

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski poprosił przewodniczących 

poszczególnych komisji o zaprezentowanie opinii w sprawie przedłożonego projektu uchwały. Przedstawiciele 

komisji przedstawili opinie z poszczególnych posiedzeń: 

PROJEKTY UCHWAŁ  W SPRAWIE 
Komisja Problematyki 

Społecznej 
24.01.2013 

Komisja Oświaty Kultury 
Sportu  

i  Turystyki  
23.01.2013 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego Budżetu 

i Finansów 
28.01.2013 

UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ 

WOJEWÓDZTWU WARMIŃSKO -
MAZURSKIEMU NA FUNKCJONOWANIE 

BIURA  
W BRUKSELI 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

(przy 1 głosie 
wstrzymującym się) 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

(przy 2 głosach przeciw) 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 
(przy 1 głosie przeciw) 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz dodał, że urealniono kwotę  

w budżecie z 6 700 zł na kwotę 6 120 zł. 

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

W sprawie powyższego projektu uchwały głos zabrali: 

 

Radny Roman Przybyła powiedział, że na komisji dowiedział się tylko że od lat płacimy podobną kwotę  

i w związku z tym zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie, dlaczego tak dużo płacimy? Dodał, że nie uzyskał więcej 

informacji na umotywowanie słuszności tej kwoty. 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz powiedział, że pomoc finansowa udzielana 

Województwu Warmińsko – Mazurskiemu na funkcjonowanie biura w Brukseli jest jedną z wielu pomocy, jaką 
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udzielamy, co niekoniecznie musi się odzwierciedlać kwotowo. Dodał, że są to działania niewymierne, a sama 

obecność naszego województwa umożliwia bieżące śledzenie środków unijnych.  Nadmienił, że dzięki temu, że 

nasze województwo posiada takie biuro, pozyskaliśmy znaczny zasób środków unijnych. Wyjaśnił, że 

województwo zobowiązuje się do realizacji statutowych zadań biura nie mających charakteru komercyjnego. 

Ponadto przekazał informację, że biuro pełni zadania na rzecz gminy, czyli w zakresie informowania o przepisach 

prawnych, informowania o programach, funduszach na jak wcześniejszym etapie, pozyskujemy informacje  

„z pierwszej ręki, nie czekając na ogłoszenia ministerialne”, pomoc w promocji miasta i gminy w instytucjach 

miast europejskich. Na zakończenie swojej wypowiedzi podkreślił, że są to zadania niewymierne.  

Radna Anna Zakrzewska zadeklarowała, że w związku z tym, że nie uzyskała odpowiedzi na pytanie 

zadane przez radnego Przybyłę - zmienia zdanie i będzie głosowała „przeciwko” podjęciu niniejszej uchwały.  

Radny Roman Przybyła wyjaśnił, że chciał, żeby wyborcy wiedzieli dlaczego te podatki idą na utrzymanie 

biura w Brukseli. Nie był usatysfakcjonowany udzieloną odpowiedzią.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz odniósł się do powyższych wypowiedzi  

i powiedział, że jest to w formie dotacji a nie podatków.  

Radny Jerzy Ewertowski zapytał, co to znaczy „pozyskaliśmy dość duże środki”? Zapytał, czy do tego 

jest potrzebne aż biuro w Brukseli? Powiedział, że z tego co wie, to rząd pozyskuje pewne środki, pulę na jakiś 

okres czasu i z tego później jest to dzielone. Zapytał, do czego jest tu potrzebne biuro w Brukseli? Ponadto 

zwrócił się z pytaniem, czy wszystkie gminy w naszym województwie  ponoszą takie opłaty, czy tylko wybrane? 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz wyjaśnił, że umowa zawsze jest do wglądu. 

Dodał, że nieobecni nie mają racji.  

Następnie głos zabrał Radny Wojciech Szymański i zapytał, czy mamy tam jakiegoś pracownika 

w Brukseli? Zapytał, jak to funkcjonuje.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz wyjaśnił, że są tam zatrudnione osoby, ale 

nie z Iławy.   

Radna Elżbieta Prasek zabrała głos podczas omawiania przedmiotowego projektu uchwały  

i zapytała, gdzie byli koledzy radni na komisjach podczas omawiania uchwały? Zapytała, czy to że są media 

trzeba zadawać tak dużo pytań? Zwróciła uwagę, że te sprawy powinno załatwiać się na komisjach. Ponadto 

powiedziała, że na wszystkie pytania udzielane były odpowiedzi podczas komisji. Dodała, że jak braliśmy 

pieniądze z UE to nie było problemu.  

Następnie głos zabrała Skarbnik Miasta Iławy – Ewa Moszczyńska i powiedziała, że Biuro Regionalne 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego złożyło sprawozdanie za ostatni okres ze swojej działalności. 

Przekazała informację, że biuro zatrudnia 3 osoby – dyrektora na cały etat, główną księgową zatrudnioną na 1/3 

etatu oraz pracownika zatrudnionego na cały etat. Realizuje następujące działania: informacyjne, współpraca  

z różnymi biurami regionalnymi, działania promocyjne.  

Radny Wojciech Szymański powiedział, że proszę nie pytać kto chciałaby zabrać głos, ponieważ według 

radnej Prasek nie powinno się zabierać głosu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że z formalnego punktu 

widzenia zadawanie pytań jest możliwe w każdym momencie. Podkreślił, że dla przejrzystości dyskusji nie ma 

sensu ponownie poruszać tego, co zostało wyjaśnione już na komisji.  
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Radny Roman Przybyła zwrócił się do Radnej Prasek i powiedział, że zadał takie pytanie na komisji i na 

zadane pytanie uzyskał informację, że przez kilka lat płacimy, to teraz też będziemy płacić. Wyraził swoje 

niezadowolenie z udzielonej odpowiedzi. Przypomniał, ze podczas głosowania na komisji był przeciwny.  

Radny Eugeniusz Dembek wyraził swoje zaskoczenie tym, że członek z Rady próbuje blokować 

dyskusję. Powiedział, że to jest dopiero „trzecie czytanie” i można mieć wątpliwości. Podkreślił, że jest 

demokracja.  

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu na funkcjonowanie 

biura w Brukseli stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

 
Rada Miejska w Iławie w obecności 19 radnych – 13 głosami „za” i 6 głosami „przeciw” podjęła uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu na funkcjonowanie 

biura w Brukseli. 

 
b) zbycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Narutowicza 

 

 Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 
Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 
 

PROJEKTY UCHWAŁ  W SPRAWIE 
Komisja Problematyki 

Społecznej 
24.01.2013 

Komisja Oświaty Kultury 
Sportu  

i  Turystyki  
23.01.2013 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego Budżetu 

i Finansów 
28.01.2013 

ZBYCIA PRAWA WŁASNOŚCI 

NIERUCHOMOŚCI POŁOŻONYCH PRZY 

UL. NARUTOWICZA 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

 
 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie zbycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Narutowicza 

  stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 19 radnych – „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie zbycia prawa 

własności nieruchomości położonych przy ul. Narutowicza.  

 

c) zbycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Ziemowita 

Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz dodał, że w związku z pojawieniem się 

zainteresowanej firmy, która chce inwestować w Iławie, przygotowywany jest przetarg na sprzedaż tej 

nieruchomości i podjęcie tej uchwały jest początkiem drogi, która umożliwi inwestowanie  w Iławie.  
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Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 
Komisja Problematyki 

Społecznej 
24.01.2013 

Komisja Oświaty Kultury 
Sportu  

i  Turystyki 
23.01.2013 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego Budżetu  

i Finansów 
28.01.2013 

ZBYCIA PRAWA WŁASNOŚCI 

NIERUCHOMOŚCI POŁOŻONYCH PRZY 

UL. ZIEMOWITA 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 
W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie  zbycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Ziemowita 

 stanowi załącznik nr 10  do protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 19 radnych – „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie  zbycia 

prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Ziemowita.  

 

c) zamiany nieruchomości przy ul. Boczno-Górnej 

 
Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu.  

 Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz dodał, że jest to standardowa zamiana 

nieruchomości, co umożliwi uregulowanie stanu prawnego drogi dojazdowej do posesji przy ul. Boczno – Górnej.  

 
Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 
Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 
 

PROJEKTY UCHWAŁ  W 
SPRAWIE 

Komisja Problematyki 
Społecznej 
24.01.2013 

Komisja Oświaty 
Kultury Sportu  

i  Turystyki  
23.01.2013 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego 

Budżetu i Finansów 
28.01.2013 

ZAMIANY NIERUCHOMOŚCI PRZY UL. 
BOCZNO-GÓRNEJ 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

 
Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości przy ul. Boczno-Górnej   

stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 
W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 19 radnych - „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie zamiany 

nieruchomości przy ul. Boczno-Górnej.  
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d) zlecenia  zbadania skargi na działania kierownika gminnej jednostki organizacyjnej 

 

Przedmiotowy projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych, podczas 

których nie zgłoszono żadnych poprawek, wniosków do zaprezentowanego projektu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski wyjaśnił, że jest to porządkowy 

projekt uchwały. Nadmienił, że wpłynęła skarga, którą przekazujemy Komisji Rewizyjnej celem rozpatrzenia. 

 
Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 

 

Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 
 

PROJEKTY UCHWAŁ  W SPRAWIE 
Komisja Problematyki 

Społecznej 
24.01.2013 

Komisja Oświaty Kultury 
Sportu  

i  Turystyki  
23.01.2013 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego Budżetu 

i Finansów 
28.01.2013 

ZLECENIA  ZBADANIA SKARGI NA 

DZIAŁANIA KIEROWNIKA GMINNEJ 

JEDNOSTKI ORGANIZACYJNEJ 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

(przy 1 głosie 
wstrzymującym się) 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

 
 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie zlecenia  zbadania skargi na działania kierownika gminnej jednostki organizacyjnej  

stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

Rada Miejska w Iławie w obecności 19 radnych - „jednogłośnie” podjęła uchwałę w sprawie zlecenia  

zbadania skargi na działania kierownika gminnej jednostki organizacyjnej.  

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania, trybu postępowania oraz rozliczania dotacji 

celowej na inwestycje związane z wymianą i likwidacją pokryć dachowych lub elewacji 

zawierających azbest z budynków położonych na terenie miasta Iławy 

 

Projekt uchwały był omawiany podczas wszystkich posiedzeń komisji stałych w miesiącu listopadzie. 

Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu. 

W uzupełnieniu informacji przedstawionych na komisji głos zabrał Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – 

Ryszard Ławrynowicz. Przekazano informację, że podjęcie tej uchwały ma na celu uelastycznienie regulaminu. 

Dodał, że zaistniała możliwość pozyskania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej dotacji na zadania z zakresu usuwania azbestu. Efektem byłoby to, że praktycznie w 100% zostaną 

pokryte koszty usunięcia azbestu.  

 
Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do projektu 

niniejszej uchwały. 
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Zaprezentowano następujące opinie komisji w przedmiotowej sprawie: 

 

PROJEKTY UCHWAŁ  W SPRAWIE 
Komisja Problematyki 

Społecznej 
24.01.2013 

Komisja Oświaty Kultury 
Sportu  

i  Turystyki  
23.01.2013 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego Budżetu 

i Finansów 
28.01.2013 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE 

ZASAD UDZIELANIA, TRYBU 

POSTĘPOWANIA ORAZ ROZLICZANIA 

DOTACJI CELOWEJ NA INWESTYCJE 

ZWIĄZANE Z WYMIANĄ I LIKWIDACJĄ 

POKRYĆ DACHOWYCH LUB ELEWACJI 

ZAWIERAJĄCYCH AZBEST Z 

BUDYNKÓW POŁOŻONYCH NA 

TERENIE MIASTA IŁAWY 
 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

Przyjecie projektu 
uchwały bez poprawek 

 
W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie  zasad udzielania, trybu postępowania oraz rozliczania dotacji celowej 

na inwestycje związane z wymianą i likwidacją pokryć dachowych lub elewacji zawierających azbest z budynków 

położonych na terenie miasta Iławy stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 
Rada Miejska w Iławie w obecności 19 radnych - „jednogłośnie” podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  

w sprawie zasad udzielania, trybu postępowania oraz rozliczania dotacji celowej na inwestycje związane  

z wymianą i likwidacją pokryć dachowych lub elewacji zawierających azbest z budynków położonych na 

terenie miasta Iławy. 

  

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski poinformował, że radni otrzymali pisemne 

sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Iławy za okres od dnia 19.12.2012 - 23.01.2013.  

 

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta Iławy i Urzędu Miasta za okres  

19.12.2012 – 23.01.2013  stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

1. 23 stycznia odbyło się posiedzenie powołanego przez Burmistrza Miasta Zespołu ds. bezpieczeństwa 

na drogach i szlakach wodnych. W czasie spotkania omawialiśmy między innymi kwestię ustawienia na 

terenie miasta oznakowania sugerującego kierowanie ruchu tranzytowego na obwodnicę. W najbliższym 

czasie wystąpimy w tej sprawie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Olsztynie.  

W naszej opinii powinien być to objazd zalecany, a nie docelowy, a więc nie będzie to wiązać się ze 

zmianą przebiegu drogi krajowej nr 16. Przy tej okazji należy dodać, że opóźnia się zamknięcie 

przejazdu pod wiaduktem kolejowym nad ulicą Sobieskiego. Komisja odbierająca tymczasowe 

oznakowanie odstąpiła od wydania zgody do czasu przekazania przez miasto terenu pod wiaduktem 

wykonawcy inwestycji. Konieczne jest bowiem dookreślenie szczegółów związanych z budową  

i przebudową sieci na tym odcinku ulicy. Dodał, że podczas posiedzenia zespołu omawiano również 
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sprawę reklam na przyczepach. Przekazał informację, że zespół zgodnie podjął decyzję o postawieniu 

znaku dotyczącego parkingu dla samochodów osobowych. Omawiano również organizację ruchu przy 

ul. Andersa, przy „Zielonej Szkole” i na ul. Polnej.  

2. Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz poinformował, że 28 stycznia wziął udział  

w zgromadzeniu Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. W porządku 

obrad zgromadzenia znalazły się między innymi punkty dotyczące przyjęcia budżetu związku oraz 

udzielenia informacji o funkcjonowaniu kanału podczas prowadzonych prac rewitalizacji. Na realizacji 

tego ogromnego przedsięwzięcia, które potrwa do połowy przyszłego roku, Iława może zyskać 

dwukrotnie. Po pierwsze Jezioro Jeziorak będzie jedynym drożnym odcinkiem na szlaku Kanału 

Elbląskiego – z tego względu flota Żeglugi Ostródzko-Elbląskiej, przy naszej współpracy, uruchomi 

regularne rejsy na trasie Iława-Siemiany-Ostróda. W zeszłym roku z usług żeglugi skorzystało 60 tysięcy 

pasażerów. W tym roku ich część trafi właśnie do Iławy. Po drugie, już po zakończeniu rewitalizacji 

kanału, możliwe będzie bezproblemowe przepłynięcie całego odcinka Kanału z Iławy do Zalewu 

Wiślanego, co umożliwi tworzenie i rozwój nowych produktów turystycznych.  

3. 29 stycznia spotkałem się z wojewódzkim lekarzem weterynarii, starostą iławskim i przedstawicielami 

wojewody w sprawie budynku przy ulicy Dąbrowskiego, w którym obecnie mieści się siedziba 

Powiatowego Inspektora Weterynarii. Sprawa zmierza w tym kierunku, że obiekt przekazany zostanie na 

rzecz Skarbu Państwa bez warunków wstępnych, czyli bez remontu, o co zabiegano na początku.  

W zamian otrzymamy około 10 ha ziemi nad rzeką Iławką, w okolicy ulic Świerkowej i Sosnowej  

z przeznaczeniem pod budownictwo jednorodzinne i tereny zielone. 

 

W  sprawie zaprezentowanego sprawozdania głos zabrali: 

 

 Radny Włodzimierz Harmaciński zwrócił się z pytaniem do Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy – 

Ryszarda Ławrynowicza i zapytał czy na zgromadzeniu była mowa jak zaawansowane są prace renowacji kanału 

łączącego Jeziorak z Młomłynem, ponieważ Burmistrz wspomniał, że od wiosny do jesieni są przewidywane 

kursy wycieczkowe. Zabrał również głos w sprawie budynku na ul. Dąbrowskiego i zapytał, czy cała działka wraz 

z budynkiem będzie podlegała zamianie? Czy będzie można wydzielić coś z tej działki, żeby zagospodarować ten 

pusty teren między nową uliczką.  

 Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz wyjaśnił radnemu, że skoro jest chętny  

w postaci Skarbu Państwa – Wojewódzka Weterynaria, a nas nie stać na remont, przekazuje się nam to co 

chcemy – to nie możemy chcieć zbyt wiele. Odniósł się do powyższej wypowiedzi i wyjaśnił radnemu, że środki 

pozyskane z funduszów unijnych przeznaczone są na prace bieżące, czyli renowację klasycznego kanału od 

Buczyńca. Dodał, że wszystkie prace dotyczące kanału kończą się już w listopadzie przyszłego roku, ale już od 

czerwca zamierza się umożliwić żeglugę na tym kanale. Przekazał informację o umocnieniu brzegów kanału.  

 Radny Włodzimierz Harmaciński zapytał się, czy „Kanał Iławski” jest już pogłębiony czy nie? Dodał, że 

do tej pory nie można było nawet jachtami przepływać, bo był tak zamulony.  

 Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz dodał, że posiada informację od Pana 

Kiejziewicza, że były robione próbne przejazdy.  
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Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych i ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

Zarówno interpelacje i zapytania radnych jak i odpowiedzi na nie realizowane były wspólnie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski poinformował, iż w okresie 

międzysesyjnym wpłynęła jedna interpelacja pisemna – od Pani Anny Zakrzewskiej, na którą zostanie udzielona 

ustna odpowiedź podczas dzisiejszej sesji. Interpelacja ta nie zostanie opublikowana w BIP-ie, ponieważ w BIP-ie 

zamieszczane są jedyne pisemne interpelacje, na które udziela się pisemnej odpowiedzi.  

 

Interpelacja Radnej Anny Zakrzewskiej  
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz odczytał treść interpelacji złożonej przez 

Radną Annę Zakrzewską. Treść przedstawionej interpelacji: 

 

„W dniu 10.12.2012 roku otrzymałam pismo GMK 6812.2.2012, w którym udzielono mi odpowiedzi na interpelację 

z dnia 06.12.2012 roku. Stwierdzono w nim, że inwestor wnosi za bezumowne korzystanie z 38 m2 gruntu 

miejskiego  opłatę 126,56 złotych miesięcznie (2,73 zł za m2). Dla porównania cena dzierżawy pod pawilon 

handlowy 28 m2 przy ul. Dąbrowskiego wynosi 7,00 zł/m2. Jak można zauważyć z powyższego nasuwają się 

następujące wnioski: 

1. Jeśli Rada Miasta nie wyrazi zgody na dzierżawę gruntu pod pawilon 38m2 na ul. Ostródzkiej, to 

można korzystać z gruntu za 2,73 zł/m2.  

2. Natomiast, gdy Rada Miasta wyrazi zgodę na dzierżawę gruntu pod pawilon 28m2 na ul. 

Dąbrowskiego (uchwała XX/211/12) to trzeba za korzystanie z gruntu zapłacić aż 7,00 zł/m2.  

3. Także inne lokalizacje pawilonów handlowych na gruntach miejskich mają ustaloną dzierżawę na 

poziomie 7,00 zł./m2 (20 m2 na ul. 1-go Maja 15 pod pawilon Totalizatora, 24 m2 przy ul. Kopernika 

– uchwała VII/62).  

W dniu 18.01.2013 roku otrzymałam informację od pani Krawcewicz z Urzędu Miasta, że inwestor nie reguluje na 

bieżąco opłaty za bezumowne korzystanie z gruntu przy ul. Ostródzkiej, na którym bezprawnie postawił budynek 

handlowo – mieszkalny (prawie połowa budynku znajduje się na gruncie miejskim). Proszę o szczegółowe 

przedstawienie wnoszonych przez inwestora opłat od dnia 01.05.2007 roku  do 18.01.2013 roku.  

Uważam, że jeżeli inwestor bezprawnie użytkuje budynek na gruncie miejskim i nie wnosi terminowo tak 

skandalicznie niskich opłat za bezumowne korzystanie z gruntu, to władze miasta powinny doprowadzić do 

usunięcia (rozbiórki) pawilonu, który powstał na gruncie miejskim.  

Proszę o odpowiedź ustną na najbliższej sesji i przedstawienie Pana stanowiska i podjętych wszystkich działań  

w tym temacie”.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz odniósł się do powyższej interpelacji. Na 

wstępnie przekazał informację dotyczącą opłat. Powiedział, że inwestorowi wyznaczono opłatę za bezumowne 

korzystanie w wysokości 126,56 zł zgodnie z obowiązującym w 2008 roku – Zarządzeniem Nr 0151-86/2007  

z dnia 10 grudnia 2007 roku w sprawie stawek czynszu dzierżawnego za nieruchomości stanowiące własność 
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Gminy Miejskiej Iława. Wyjaśnił, że stosownie do tego zarządzenia przyjęto stawkę za m2 w wysokości 2,93 zł 

plus VAT. Dodał, że zarządzenia Burmistrza różnicują wysokości stawek za zajęcie gruntu w zależności od 

przeznaczenia gruntu – inaczej za pawilony handlowe, inaczej za kioski ruchu, budynki kawiarniane, zajęcie pod 

cyrki itp. oraz w zależności od położenia – i tak tereny położone w centrum mają wyższe stawki, a tereny 

peryferyjne niższe. Zarządzenia Burmistrza odnośnie stawek czynszu są aktualizowane. Dodał, że obowiązujące 

zarządzenie znajduje się na stronie BIP Urzędu Miasta Iławy. Za przykład podał stawkę naliczaną „pod wesołe 

miasteczko”, która wynosi w tym przypadku 200 zł dziennie. Dodał, że na dzień dzisiejszy trwa weryfikacja tego 

zarządzenia i zostanie dostosowane do aktualnych stawek. Następnie przekazał informację, że właściciel 

pawilonu przy ul. Ostródzkiej wnosi opłaty według stawki ustalonej w 2008 roku – wnosi opłaty na bieżąco, lecz  

w ubiegłym roku były opóźnione wpłaty, za które określono odsetki. Dodał, że posiada wydruki z księgowości.  

W sprawie dalszego toku postępowania przekazał informację, że do końca lutego otrzymamy opinię od pana 

Hoffmanna, dotyczącą sposobu regulowania tego stanu rzeczy. Nadmienił, że wcześniej było udzielone 

pozwolenie na budowę, pozwolenie na użytkowanie obiektu.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że z powyższej wypowiedzi wynika, że istnieje dowolność 

ustalania stawek – albo nie taka ulica, albo nie takie przeznaczenie. Zapytała, od czego to zależy. - od urzędnika, 

który to ustala?  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz odpowiedział, że jest to zarządzenie 

Burmistrza Miasta Iławy, w którym podane są stawki czynszu. Nadmienił, że bierze się pod uwagę dwa aspekty – 

pierwszy dotyczy tego, gdzie to się znajduje – w centrum czy poza, drugi aspekt - charakter, cel przeznaczenia 

działek.  

Radna Anna Zakrzewska zapytała jak został zakwalifikowany budynek apteki.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz odpowiedział, że budynek ten znajduje 

się na terenach peryferyjnych. Dodał, że ul. Ostródzka podobnie jak Osiedle Lubawskie była traktowana jako 

peryferia. Dodał, że przy aktualizacji zarządzenia trzeba wziąć pod uwagę, że  ul. Ostródzka nie jest już peryferią. 

Dodał, że coraz mniej jest takich terenów.  

Radny Roman Przybyła powiedział, że sprawa toczy się już od 6 grudnia – minęło 1,5 miesiąca  

i zapytał kiedy będzie zmodyfikowane to zarządzenie?  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz przekazał informację, że zostanie to 

zmodyfikowane bez zbędnej zwłoki, najszybciej jak będzie to możliwe. 

Ponownie głos zabrała Radna Anna Zakrzewska : 

1. Zapytała, dlaczego o 600 tys. zł więcej nie zmniejszyliśmy przychodów z tytułu PIT i CIT w roku 

2012 skoro dobrze wiedzieliśmy, że nie osiągniemy takich przychodów, a potwierdza to wynik 

przychodu PIT i CIT za 2012 rok.   

2. Zapytała, jakie działania podjął Pan Burmistrz w związku z tym, ze od roku „Multimedia” są 

wybudowane niezgodnie z aktualnym i poprzednim planem zagospodarowania przestrzennego 

miasta Iławy i stoi na terenie zielonym. Zapytała, czy w związku z tym ktoś poniósł jakieś 

konsekwencje?  
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3. Powiedziała, że w budżecie na 2013 rok przeznaczono ponad 53 tys. zł na Informację Turystyczną, 

a przetarg rozstrzygnięty w grudniu opiewa na kwotę 60 tys. zł. Zapytała, czy nie powinniśmy 

dokonać zmian w budżecie na ok. 7 tys. zł - bo z czego zabezpieczymy kwotę przetargową.  

Skarbnik Miasta Iławy – Ewa Moszczyńska wyjaśniła, że przychody PIT i CIT są jedynie szacowanymi 

kwotami i nigdy do końca nie wiemy, ile tych pieniędzy wpłynie. Wyjaśniła, że wpływy te spływały aż do dnia 

31.12 i nie było sensu aktualizowania budżetu dochodowego. Ponadto poinformowała, że dokonano 

autopoprawek w budżecie i zabezpieczono kwotę 60 tys. zł na prowadzenie Informacji Turystycznej.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że od września mówiła, że nie wykonamy planu.   

W sprawie budynku „Multimedia” odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard 

Ławrynowicz i wyjaśnił, że jest to obiekt znajdujący się na terenie sprzedanym spółdzielni mieszkaniowej 

„Przyszłość”. Wyjaśnił, że wydane było pozwolenie na budowę, a budynek jest niezgodny z przeznaczeniem  

w planie zagospodarowania przestrzennego. 

Radna Anna Zakrzewska zapytała, czy właściciel budynku „Multimedia” poniósł jakiekolwiek 

konsekwencje czy nie? Co Urząd Miasta zrobił w tej materii? 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz powiedział, że jesteśmy niewłaściwym 

adresatem i możemy wystąpić do Starostwa wraz z interpelacją radnej.  

Radna Anna Zakrzewska zapytała, czy nie jest tak, że jak sprawa kierowana jest przez obywatela do 

niewłaściwego urzędu, to obowiązkiem urzędu jest przekazanie sprawy do właściwego urzędu? 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz powiedział, że sprawa była przekazana, 

temat jest znany panu dyrektorowi Dutce.  

Radny Lech Żendarski zapytał, jakie są przyczyny że nie rozpoczął się remont wiaduktu przy  

ul. Sobieskiego? 

Radny Jerzy Sochacki zapytał, czy my jako miasto (chociaż to nie jest nasza inwestycja dotycząca 

wiaduktu na ul. Sobieskiego) posiadamy jakiś podpisany dokument z wykonawcą robót – z Budimexem, że roboty 

zostaną zakończone do jakiegoś czasu – mówi się o 8 miesiącach? Uzasadnił swoje pytanie tym, że skoro ta 

firma nie potrafi planowo zamknąć przejazdu, rozpocząć robót, to też w terminie ich nie skończy.  Powiedział, że 

powinniśmy mieć konkretny papier o terminie zakończenia robót.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz powiedział, że nie podpisano 

porozumienia z Budimexem określającego m.in. co i kiedy ma być wykonane, ponieważ tłumaczono się że ciągle 

zmienia się dyrektor, kierownik budowy i nie ma komu tego podpisać. Nadmienił, że Powiatowy Zarząd Dróg 

dokonał odbioru oznakowania dróg. Ponadto przekazał informację o wydaniu decyzji dotyczącej zajęcia pasa 

drogowego. Na zakończenie swojej wypowiedzi powiadomił, że w ślad za wyżej wymienioną decyzją, na jutro 

umówione jest spotkanie w celu podpisania porozumienia. Dodał, że chcemy doprowadzić do tego, żeby w tym 

czasie wykonać również przebudowę m.in. sieci wodociągowej, gazowej. Wypowiedział się również, że będzie to 

wykonanie metodą innowacyjną.  

Radny Jerzy Sochacki zapytał, czy ten dokument będzie czy już jest? 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz powiedział, że wykonawca jest gotowy 

podpisać porozumienie.  
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W przedmiotowym punkcie głos zabrał również Radny Eugeniusz Dembek. Po raz kolejny 

zaproponował reorganizację ruchu tranzytowego, który miałby prowadzić nie przez centrum miasta ale przez 

obwodnicę. Zapytał, czy Urząd Miasta coś zrobił w tej sprawie? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski powiedział, że była o tym mowa  

w informacji międzysesyjnej.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz wyjaśnił, że w pierwszym punkcie 

informacji międzysesyjnej była mowa na ten temat (posiedzenie zespołu). Powiedział, że jest to uzgodnione  

i zespół występuje z takimi zaleceniami do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, nie ma przeszkód by 

to zrealizować.  

Radny Włodzimierz Harmaciński zapytał się, czy to prawda, że  ta nowa ulica od ul. Ostródzkiej do  

ul. Dąbrowskiego na pewnym odcinku „siada”? Zapytał, czy zaobserwowano jakieś zmiany? Zapytał również, co 

zamierza się robić z problemem odwodnienia na łączniku od ul. Dąbrowskiego do bazy wioślarskiej. Dodał, że  

w tej chwili powstają tam „jeziora”, czego się spodziewaliśmy.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz powiedział, że nie jest to pierwszy sygnał 

w tej sprawie.  

Radny Włodzimierz Harmaciński poprosił o zaprezentowanie konkretnych informacji, co robi się w tej 

sprawie, czy są podejmowanie jakieś działania.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Ryszard Ławrynowicz wyjaśnił, że jest to nowo oddane do 

użytku, w związku z czym podlega to gwarancji, jest to sprawa prosta do wyegzekwowania.  

Następnie głos zabrał Radny Wojciech Szymański wypowiedział się odnośnie tworzenia się „bajora” na 

wysokości Ośrodka Zdrowia „Rodzina”. Zwrócił się z prośbą o przekazanie kopii pism (z roku), które były 

wystosowane do Starostwa w przedmiotowej sprawie. Wypowiedział się również, że otrzymał sygnały dotyczące 

nieoświetlonego przejścia dla pieszych na wysokości dawnego ośrodka sportów wodnych. Zapytał, czy jest 

możliwość postawienia tam lampy oświetleniowej.  

 

Ad. 10. Wnioski mieszkańców Iławy 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski poinformował, że nikt  

z mieszkańców miasta Iławy nie zgłosił się do Biura Rady Miejskiej w terminie, o którym mowa  

w Statucie Miasta Iławy i nie wyraził chęci uczestnictwa w dzisiejszej Sesji.  

 

Ad. 11. Komunikaty i oświadczenia 

Głos zabrał Radny Eugeniusz Dembek i przekazał informację, że przebywał w szpitalu. Wyraził swoje 

zadowolenie z opieki medycznej i warunków panujących w szpitalu. Podziękował za fachową opiekę.  

Radny Wiesław Burdyński wypowiedział się odnośnie funkcjonowania Biura w Brukseli i zwrócił uwagę 

na koszty zatrudnienia/utrzymania 3 osób w niniejszym biurze, które wynoszą 368 tys. zł. na 522 tys. zł. Dodał, 

że składki te opłacają wybrane powiaty i gminy.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski przekazał informację  

o kolejnym posiedzeniu Gminnej Komisji do Spraw Przeprowadzenia Referendum Lokalnego w Sprawie 

Likwidacji Straży Miejskiej w Iławie, które odbędzie się 04.02.2013r. o godz. 1000 w sali nr 215. Ponadto 

przekazał informację, że 06.02.2013r. planuje się zwołanie nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w celu podjęcia 
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uchwały dotyczącej referendum, ze względu na upływający 30-dniowy termin określony w ustawie. Dodał, że 

kolejna planowana Sesja Rady Miejskiej odbędzie się 27 lutego.  

 Radny Eugeniusz Dembek zapytał czy na posiedzenie komisji ds. referendum mogą przyjść też inni 

radni? 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski  wyjaśnił radnemu, że mają prawo 

uczestniczyć w takiej komisji inni radni, lecz bez prawa głosowania.  

 

Ad. 12. Zamknięcie obrad XXXIII Sesji  

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski  wobec zrealizowania porządku obrad  

o godzinie 1420 zamknął sesję. 

 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji  

dostępne w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

                Protokołowała:                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej: 

 

       Agnieszka Szych                                           Roman Groszkowski  


